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§ 76 Information
§ 77 Vårbokslut 2018 kommunstyrelsen
§ 78 Vårbokslut 2018 för Alingsås kommun
§ 79 Revidering av kommunstyrelsens reglemente

§ 80 Budget 2019 och ramar för 2020-2021 för Alingsås och Vårgårda 
Räddningstjänstförbund

§ 81 Ansökan om medel ur flyktingfond år 2018
§ 82 Revidering av taxa för tillsyn inom miljöbalkens ommråde

§ 83 Svar på motion om värnande av Alingsås kommuns resurser och dess 
påverkan på klimatet

§ 84 Svar på motion om positiv hantering av bilen - Joakim järrebring (S) m fl
§ 85 Svar på motion om klimatanpassning – Anna Hansson (MP)
§ 86 Genomförande handlingsplan Effekt # 2.1 – Gemensam flyktingverksamhet
§ 87 Ansökningar om medel ur innovationsfonden 2018
§ 88 Månadsuppföljning – kommunens driftekonomi, mars 2018
§ 89 Månadsrapport finanshantering, april 2018
§ 90 Utnämnande av dataskyddsombud
§ 91 Svar på remiss avseende miljö- och klimatstrategi för kollektivtrafiken
§ 92 Ny- och ombyggnation av Noltorpsskolan

§ 93 Genomförande av handlingsplan Effekt # 6 – Samla kommunens 
stödfunktioner

§ 94 Förslag till kommunstyrelsen - Ett etiskt ramverk mot korruption och otillåten 
påverkan (punkterna 1-4) - Stefan Svensson (KD)

§ 95 Meddelanden
§ 96 Anmälan av delegeringsbeslut
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§ 76

Information

A/ Ny- och ombyggnation gällande Noltorpsskolan
-skolkapacitet 600 elever
-programskiss utemiljö, naturanpassad lekyta
-parkeringsnorm
-övergripande tidsplan för detaljplan, byggstart hösten 2019
 
B/ Svar på remiss avseende miljö- och klimatstrategi för kollektivtrafiken
-övergång till ett långsiktigt hållbart
-Fokus på förnyelsebara drivmedel
-Ambitioner för regionen som berör Alingsås främst
-Förnybar el främst i stads- och tätortstrafik
-Biogas främst i regiontrafik
-tydliga och välformulerade mål, i linje med Alingsås kommuns övergripande miljömål
-övergång till främst el innebär behov av utbyggd ladd infrastruktur
-positivt med Västra Götalands regionens samarbete med kommuner och 
Trafikverket
 
C/ Vårbokslut 2018 för kommunstyrelsen
-uppdrag, åtaganden, mål och, prognos
-ekonomi, tertial 1 och prognos
-framtid: verksamhet och ekonomi
 
D/ Vårbokslut 2018 för Alingsås kommun
-omvärldsfaktorer
-uppdrag, åtaganden, mål och indikatorer
-intern kontroll
-ekonomi: ingångsvärden
-resultaträkning och driftuppföljning
-investeringsuppföljning
-prognos: resultaträkning, kassaflödesanalys,
-finansiella mål och strukturellt resultat, prognos
-personal nuläge: volymminskning, personalomsättning, hög konkurrens, 
sjukfrånvaro
-personal: strategier för hållbarhet
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Information, forts
 
E/ Kommundirektörens information
-rekryteringsarbete, aktivitetsplan och tidsplan: strukturer, flöden, processer
-ansvar för fortsatt arbete tvisteförhandling trolöshet mot huvudman
-Alingsås på tredje plats för nationella ” Bäst att bo” för tredje året i rad
-kommunens kommunikations- och kontaktpolicy behöver revideras
 
F/ GR-information och övrig information
-GR förbundsstyrelse fredag den 1 juni
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§ 77  2018.299 KS  

Vårbokslut 2018 kommunstyrelsen 

Ärendebeskrivning
Kommunledningskontoret har upprättat förslag till vårbokslut 2018 med tillhörande 
analyser för kommunstyrelsens verksamhet.
 
Beredning
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 18 maj 2018 lämnat följande yttrande:
 

Kommunstyrelsen visar under årets första tertial upp ett positivt resultat i förhållande 
till budget om + 3,8 mnkr. Överskottet är väntat och följer de periodkurvor som är 
tänkta att under året prägla kommunstyrelsens verksamhet.

Prognosen för 2018 är i nivå med budget och innebär att verksamheten hanteras 
inom givna ramar. Detta trots engångskostnader kopplat till bland annat 
avgångsvederlag och beviljande av ej budgeterade bidrag vilka vägs upp av flertalet 
vakanta tjänster.

Kommunledningskontoret har haft fokus på kommunens utveckling och att den sker i 
utpekad politisk riktning samt att verkställa politiska uppdrag. Ett urval av genomförda 
aktiviteter är:

Fokus på det kommunövergripande digitaliseringsarbetet och framarbetandet av en 
digital målbild följt av en operativ handlingsplan som varit på remiss hos nämnderna.

Ansökt till innovationsfonden om att införa ett e-handelsystem och hantera digitala 
konton vilka väntas innebära kommunövergripande effektiviseringar.

Tecknat avtal med exploatörer för exploatering av industri och bostadsmark vilket 
kommer möjligöra tillväxt och byggnation av fler bostäder.

Analyserat kommunens ekonomiska ställning för att kunna hantera en omställning 
och skapa en långsiktig ekonomisk planering.

Arbetat med genomförande av handlingsplan effekt.
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Kommunledningskontoret har fortsatt att förvalta kommunens system och IT-
infrastruktur och investerat i nya digitala verktyg.

Strategisk samhällsplanering har effektuerats bland annat genom att påbörja arbetet 
med att ta fram en strategisk trafikplan och markstrategi för att främja valfrihet i 
framtida boende för den enskilde.

Kommunledningskontoret är i framarbetningsfas med att definiera ett renodlat 
näringslivsuppdrag inom Alingsås Business Center.

Kommunledningskontorets personalomsättning är fortsatt hög och har ökat jämfört 
med samma period föregående år. Ett antal tjänster är i fasen för återbesättning 
vilket är bra och skapar möjlighet att fortsatt leverera enligt plan.

Inför 2019 finns ekonomiska utmaningar. En fortsatt lägre uppräkning än kostnaden 
för pris- och löneökningar, minskad ram i form av bland annat borttag av KS-reserv 
och högre löneläge vid nyrekryteringar innebär bland flera andra faktorer ekonomiska 
utmaningar att hantera kommande år.
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 23 maj 2018, § 97 .

Beslut
Kommunstyrelsens beslut:

Upprättat vårbokslut 2018 för kommunstyrelsen godkänns.
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§ 78  2018.343 KS  

Vårbokslut 2018 för Alingsås kommun 

Ärendebeskrivning
I enlighet med styrmodell för Alingsås kommun samt utifrån Flerårsstrategi för 2018-
2020 har kommunledningskontoret upprättat årets första uppföljning och bokslut per 
den 30 april för kommunens samlade verksamheter.
 
Beredning
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 18 maj 2018 lämnat följande yttrande:
 

Kommunstyrelsen utövar uppsiktsplikt gentemot kommunens nämnder samt styrelser 
och återapporterar detta löpande under året. Kommunens nämnder och styrelser har 
antagit flerårsstrategier för perioden 2018-2020. Sammantaget för nämnderna är att 
verksamheterna i stort fortlöper enligt plan avseende åtaganden gentemot 
kommunens prioriterade mål, riktade uppdrag och intern kontroll.

Prognos per helår för Alingsås kommun uppgår till 49,7 mnkr, vilket är 12,1 mnkr 
sämre än budgeterat. Prognostiserat resultat motsvarar 2,2 procent av skatteintäkter 
och generella statsbidrag.

I samband med vårbokslutet följs de finansiella målen för god ekonomisk hushållning 
upp. I vårbokslutet görs bedömningen att god ekonomisk hushållning ur ett finansiellt 
perspektiv ej bedöms uppnås. Främsta skälen till detta är att 
nettokostnadsavvikelsen markant överstiger utvecklingen av skatter och bidrag samt 
att självfinansieringsgraden av de skattefinansierade investeringarna understiger 
målet om 100 procent. Detta är sammantaget en tydlig indikation på att behovet av 
omställning och effektivisering av den kommunala verksamheten fortsatt är 
högaktuell. Kommunen behöver fortsätta påbörjat omställningsarbete för att 
möjliggöra en ekonomisk hållbarhet över tid. En stabil ekonomi är också en 
förutsättning för att kunna verkställa intentionerna i beslutat tillväxtprogram.

Under året har vård- och äldreomsorgsnämnden och socialnämnden arbetat med att 
samla funktionshinderverksamheten i enlighet med handlingsplan EFFEKT. Under 
detta arbete har vissa gränsdragningsfrågor uppstått vilka behöver klargöras. Vård- 
och äldreomsorgsnämnden har i samband med beslut om flerårsstrategi förordat att 
en extern utredning tillsätts samt att kommunledningskontoret får i uppdrag att 
genomlysa nämndens ekonomiska förutsättningar.

I samband med årsredovisning 2017 beslutade kommunfullmäktige att de nämnder 
som redovisar underskott senast i samband med vårbokslut 2018 skulle återkomma 
med en plan till kommunstyrelsen hur de avser att förhindra att underskott 2017 
belastar det ekonomiska resultatet år 2018.
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Samtliga av de nämnder som redovisade underskott 2017 prognostiserar i samband 
med vårbokslutet ett resultat i nivå med budget. Barn- och ungdomsnämnden 
respektive socialnämnden har beslutat om handlingsplaner som delgivits 
kommunstyrelsen.

I vårbokslutet konstateras även att konkurrensen om arbetskraft är fortsatt hög. 
Alingsås kommun behöver därför fortsatt arbeta vidare med att vara en attraktiv 
arbetsgivare. Positivt är att sjukfrånvaron till och med april uppvisar en lägre nivå 
jämfört med samma period föregående år.
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 23 maj 2018, § 98.

Beslut
Kommunstyrelsens beslut:

1. Kommunledningskontoret ges i uppdrag att i samråd med vård- och 
äldreomsorgsförvaltningen genomlysa nämndens ekonomiska förutsättningar samt ta 
fram förslag till åtgärder.
 

2. Kommundirektören ges i uppdrag att tillsätta extern utredning kring de 
gränsdragningsfrågor som uppstått i samband med införlivandet av en samlad 
funktionshinderverksamhet i enlighet med handlingsplan EFFEKT.

Kommunstyrelsens förslag till  kommunfullmäktige för beslut:

Vårbokslut 2018 för Alingsås kommun godkänns.

Expedieras till 
VÄN, Klk-ek, Komdir
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§ 79  2018.283 KS  

Revidering av kommunstyrelsens reglemente 

Ärendebeskrivning
Kommunstyrelsens nuvarande reglemente antogs av kommunfullmäktige den 24 
februari 2016, § 46. Med anledning av att en ny kommunallag (SFS 2017:725) trädde 
i kraft 1 januari 2018 samt beslut fattade av kommunstyrelsen och 
kommunfullmäktige sedan kommunstyrelsens reglemente senast antogs behöver 
kommunstyrelsens reglemente revideras.

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 7 maj 2018 lämnat följande yttrande:
Kommunstyrelsen beslutade den 13 november 2017, § 208, och den 11 december 
2017, § 230 att ge kommunledningskontoret i uppdrag att se över kommunstyrelsens 
reglemente så att en anpassning sker till den nya kommunallagen som trädde i kraft 
den 1 januari 2018. Förslag på ändringar av lagtexthänvisningar är gjorda så att 
reglementet nu hänvisar till gällande kommunallag (2017:725). Den nya lagen 
föranleder inga materiella ändringar av reglementet.

Kommunfullmäktige beslutade den 30 februari 2016, § 75, att flytta 
exploateringsverksamheten från samhällsbyggnadsnämnden till kommunstyrelsen. 
Den förändrade ansvarsfördelningen föranleder en föreslagen förändring av 
kommunstyrelsens reglemente så att det uppdateras i enlighet med 
kommunfullmäktiges beslut. Förslag på tillägg till kommunstyrelsens ansvarsområde 
är infört på sidan 2 i förslag till reglemente under rubriken ”Styrelsen har dessutom 
det primära ansvaret för följande verksamheter” punkt tre och fyra och på sidan 4 
under rubriken ”Delegering från fullmäktige” i punkt 9 till och med 16. Denna 
delegering följer den tidigare delegeringen från fullmäktige till 
samhällsbyggnadsnämnden.

Kommunfullmäktige beslutade den 13 december 2017, § 251 i flerårsstrategin för 
2018-2020 att flytta ansvaret för drift av Turistinformation/Turistbyrå samt 
Evenemang från kommunstyrelsen till kultur- och fritidsnämnden från den 1 januari 
2018. Beslutet föranleder att punkt 8 ”besöksnäring och turism” under rubriken ” 
Vidare har styrelsen det övergripande strategiska ansvaret för ” på sidan 2 föreslås 
tas bort ur kommunstyrelsens reglemente.

Kommunfullmäktige beslutade den 13 december 2017, § 251, om flerårsstrategi 
2018-2020. I och med beslutet flyttades ansvaret för kollektivtrafiken från 
kommunstyrelsen till tekniska nämnden. Beslutet föranleder att punkt 2 ”och 
kollektivtrafikplanering” under rubriken ”Vidare har styrelsen det övergripande 
strategiska ansvaret för ” på sidan 2 föreslås tas bort ur kommunstyrelsens 
reglemente.
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 16 maj 2018, § 83.
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Beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige för beslut:

Förslag till reviderat reglemente för kommunstyrelsen antas.

12



Kommunstyrelsen
Protokoll

2018-05-28

Justerandes sign Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 80  2018.309 KS  

Budget 2019 och ramar för 2020-2021 för Alingsås och Vårgårda 
Räddningstjänstförbund 

Ärendebeskrivning
Direktionen i Alingsås och Vårgårda Räddningstjänstförbund beslutade vid sitt 
sammanträde den 20 april 2018, § 9 om förslag till budget 2019 samt ramar 2020-
2021 för förbundet.

Förbundet har vid framtagande av budget och ramar utgått från Prisindex för 
kommunal verksamhet (PKV) daterad i februari 2018. PKV uppgår vid tidpunkten till 
2,8% år 2019, 3,4% år 2020 samt 3,1% år 2021.

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 9 maj 2018 lämnat följande yttrande:

Kommunledningskontoret har tagit del av direktionens beslut och gör följande 
bedömning. Direktionen har utgått från PKV daterat i februari 2018.

Förbundet har beräknat det totala medlemsbidraget för båda medlemskommunerna. 
Därefter har fördelning gjorts utifrån invånarantal per den 31 december 2017. 
Alingsås kommuns andel uppgår till 77,85%.

Alingsås kommuns del av medlemsbidraget uppgår till 42 396 tkr år 2019, 43 836 tkr 
år 2020 samt 45 193 tkr år 2021.

Ekonomisk bedömning:
I flerårsstrategi 2018-2020 budgeterades medel för medlemsbidrag till förbundet. 
Föreliggande förslag ryms inom budgeterade nivåer.
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 16 maj 2018, § 84.

Beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige för beslut:

Budget 2019 samt ramar 2020-2021 för Alingsås och Vårgårda 
Räddningstjänstförbund godkänns.

13



Kommunstyrelsen
Protokoll

2018-05-28

Justerandes sign Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 81  2018.112 KS  

Ansökan om medel ur flyktingfond år 2018 

Ärendebeskrivning
Kommunfullmäktige beslutade vid sitt sammanträde den 28 september 2016 om 
riktlinjer för kommunens flyktingfonder. I enlighet med riktlinjerna finns möjlighet för 
nämnderna att söka medel ur fonderna. Kommunfullmäktige beslutar om 
ianspråktagande av fonden.

Utbildningsnämnden har inkommit med en ansökan som behandlas i denna 
skrivelse.

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 24 april 2018 lämnat följande yttrande:

Fullmäktiges beslut innebär att fonderade medel får nyttjas till satsningar med 
koppling till integrationspolitiken i kommunen och som gynnar etableringen av 
nyanlända. Ersättningarna får inte finansiera sådant som nämnderna erhåller 
kommunbidrag för. Fonderade medel ska inte täcka underskott i verksamheten utan 
vid befarat underskott ska handlingsplan i första hand upprättas och läggas fram för 
beslut.

Kommunfullmäktige beslutar om ianspråktagande av fonden.

Kommunledningskontoret har tagit del av utbildningsnämndens ansökan som finns 
bilagt till ärendet och gjort följande bedömning:

Utbildningsnämnden ansöker om 3,3 mnkr ur kommunens flyktingfond.
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 16 maj 2018, § 85.

Utbildningsnämnden avser med medlen fullfölja utvecklingsarbetet gällande arbetet 
med nyanlända elever vid introduktionsprogrammet på Alströmergymnasiet. Effekten 
av de planerade insatserna väntas bli att nyanlända elever får fullfölja de nationella 
utbildningsprogrammen vilket bland annat ger bättre språkkunskaper, anpassad 
undervisning och kontakter med det lokala arbetslivet.

Kommunledningskontorets bedömning är att utbildningsnämndens ansökan faller 
inom ramen för kommunens riktlinjer då ett beviljande tillför resurser som gynnar 
etableringen av nyanlända. Kommunledningskontoret anser därför att ansökan ska 
beviljas.
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Ekonomisk bedömning:
Statsbidrag som betalas ut från Migrationsverket upphör när barnen övergår från att 
vara asylsökande till att få uppehållstillstånd, vilket påverkat nämndens intäkter. 
Kostnaderna för målgruppen kvarstår och i förekommande fall krävs ytterligare 
insatser för att fullfölja utvecklingsarbetet.

Kommunens flyktingfonder utgör inte en del av kommunens ordinarie budget, utan 
hanteras utanför fördelningen av kommunbidrag. Ett beviljande av medel ur 
flyktingfonden får således ingen direkt påverkan på fullmäktiges antagna budget. Vid 
ett beviljande av medlen kommer behållningen i flyktingfonden att minska vilket 
innebär sämre handlingsutrymme att hantera framtida kostnader.

Beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige för beslut:
Utbildningsnämndens ansökan om 3,3 mnkr från kommunens flyktingfond godkänns.
Beviljade medel som ej nyttjas till ändamålet återförs till flyktingfonden i samband 
med årsbokslutet 2018.
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§ 82  2018.328 KS  

Revidering av taxa för tillsyn inom miljöbalkens ommråde 

Ärendebeskrivning
Miljöskyddsnämnden beslutade vid sitt sammanträde den 26 april § 24 att föreslå 
kommunfullmäktige att fastställa förslag till ny taxa inom miljöbalkens område. Den 
nya taxan föreslås gälla från den 1 juli 2018.

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 9 maj 2018 lämnat följande yttrande:
 
Förslag till ny taxa har tagits fram med anledning av genomförd revidering av 
Miljöprövningsförordningen (SFS 2013:251). Revideringen gjordes i syfte att 
anpassas till EU:s industriutsläppsdirektiv. Därtill har Sveriges kommuner och 
landsting (SKL) tagit fram underlag för de förändringar som behöver göras i 
kommunernas taxor. Förslaget innebär ingen ändring i timavgiften. Denna föreslås 
vara oförändrat 950 kr/timme.

Miljöskyddsnämnden redogör för de förändringar som gjorts. Dessa utgörs främst av 
följande:

 Anpassning av taxan för tillsyn på kvällar samt helger i syfte att bättre matcha 
förvaltningens kostnader för tillsynen.

 Tidigare erfarenhetsbedömning har tagits bort.
 Förändrat sätt att debitera verksamhet som visats ha bristande egenkontroll.
 Avgift per timme föreslås införas istället för fast tillsynsavgift.
 Index för uppräkning av taxa har ändrats enligt vägledning från SKL.
 Översyn av avgiftsklasser för miljöfarlig verksamhet och hälsoskyddsverksamheter i 

syfte att bättre matcha miljöprövningsförordningen.

Ekonomisk bedömning:
Föreslagen taxa har tagits fram med beaktan av självkostnadsprincipen och bedöms 
därmed täcka kostnader för tillsynen.

Kommunledningskontoret gör bedömningen att föreslagen taxa bör godkännas och 
träda i kraft den 1 juli 2018.
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 16 maj 2018, § 86.

Beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige för beslut:

Taxa inom miljöbalkens område godkänns. Taxan träder i kraft den 1 juli 2018.
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§ 83  2017.056 KS  

Svar på motion om värnande av Alingsås kommuns resurser och dess 
påverkan på klimatet 

Ärendebeskrivning
Fredrik Dolff (MP) lämnade den 25 januari 2017, § 44 en motion till 
kommunfullmäktige angående värnande av Alingsås kommuns resurser och dess 
påverkan på klimatet.

Motionären föreslår att klimatpåverkan från resor i tjänsten med bil och flyg av 
anställda inom Alingsås kommun ska kompenseras med interna investeringar. Detta i 
ett led att minska klimatpåverkan av kommunens tjänsteresor samt att minska 
kostnaderna och förbättra uppföljningen av tjänsteresor.
 
Klimatkostnaderna ska göra förvaltningar och bolag mer uppmärksamma på den 
miljöbelastning som tjänsteresorna för med sig och ge incitament till att minska på 
utsläppen och göra smarta resval. Genom att göra investeringar internt i kommunen 
så minskar även de framtida klimatkostnaderna.
 
Intern klimatkompensation är ett system som idag används av flera organisationer, 
bl.a. Västra Götalandsregionen och Göteborgs Stad. Införandet av intern 
klimatkompensation skulle innebära att kommunen får bättre underlag och uppgifter 
kring antal km med egen bil i tjänst, inköp och användande av drivmedel, 
användandet av drivmedel, antal flygresor, och utsläpp av växthusgaser.
 
Fördelarna med att införa ett internt klimatkompensationssystem är förutom att 
minska kommunens klimatpåverkan i samband med tjänsteresor även att kommunen 
får bättre uppföljning på avtalstrohet och inköp av fossila drivmedel. Används samma 
upplägg som i Göteborgs Stad blir det till exempel billigare att köpa "grön gas" som 
drivmedel då merkostnaden är mindre än kostnaden för klimatkompensation.
 
Motionären yrkar att:

 Alingsås kommun tar fram ett förslag på intern klimatkompensation och förslag på 
klimatkostnad samt att avtal med leverantörer anpassas så att det går att få ut 
nödvändiga uppgifter.

 Kommunledningskontoret eller Miljökontoret tar fram metoden för klimatredovisningen 
och bistår förvaltningarna och bolagen med information och råd.

 Rutiner tas fram som underlättar för anställda att redovisa kostnader för resor med 
kollektivtrafiken. Detta bör inte vara svårare än att redovisa kostnader för egen bil i 
tjänst.
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Beredning
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 7 maj 2018 lämnat följande yttrande 
samt förslag till beslut:

Till kommunfullmäktige inkom den 31 mars 2010, § 66 en liknande motion om 
klimatkompensationsavgift med syfte att minska kommunanställdas miljöpåverkande 
utsläpp från resor i tjänsten. Motionen utreddes inom ramen för då pågående 
utredningen om fordonshantering i Alingsås kommun. Den samlade bedömningen 
var att en klimatkompensationsavgift inte skulle införas. Anledningen var att många 
av de åtgärder som efterfrågas i motionen redan hade genomförts eller planerades 
för samt att uppbyggande av det interna administrativa systemet för klimatavgift inte 
bedömdes vara det mest kostnadseffektiva sättet att minska miljöpåverkande utsläpp 
från resor. Kommunledningskontoret gör en liknande bedömning i dagsläget. För en 
kommun av Alingsås storlek överstiger kostnaden för uppbyggandet och tiden att 
administrera ett klimatkompensationssystem nyttan av systemet. Alingsås kommun 
har idag föreskrifter för tjänsteresor, antagna av kommunstyrelsen den 20 augusti 
2012, § 131. Föreskrifterna styr resorna i en mer miljöanpassad riktning. Genom att 
systematiskt kommunicera och efterfråga att alla förtroendevalda och anställda följer 
föreskrifterna, liksom att fortsätta genomföra främjande åtgärder, kan kommunen 
minska klimatpåverkan från tjänsteresor utan att införa ytterligare ett administrativt 
system.
Förslag till kommunfullmäktige för beslut:
Motionen avslås.
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 16 maj 2018, § 87 och då beslutet att 
hänskjuta ärendet till kommunstyrelsen för beslut.
Yrkande
Anna Hansson (MP) yrkar bifall motionens attsatser 1 och 2.
Joakim Järrebring (S), Jan Gustafsson (V) och Anita Brodén (L) yrkar bifall till Anna 
Hanssons yrkande.

Beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige för beslut:
Motionen bifalls i motionens att-satser 1 och 2.
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§ 84  2017.162 KS  

Svar på motion om positiv hantering av bilen - Joakim järrebring (S) m fl 

Ärendebeskrivning
Joakim Järrebring (S) och Simon Waern (S) lämnade den 22 februari 2017, § 66 en 
motion till kommunfullmäktige om positiv hantering av bilen – en förutsättning för en 
levande stadskärna.

Motionärerna menar att en övergång från bilberoende handelsplatser till tätare städer 
med en tydligt prioriterad gång- och kollektivtrafik är önskvärd, både ur ett ekologiskt 
och ekonomiskt perspektiv. Ett bilberoende kan dock sällan upphävas genom 
ensidigt negativa åtgärder. Istället för att via förbud och restriktioner försöka minska 
bilismen bör den långsiktiga inställningen vara att underlätta och erbjuda smidiga 
parkeringslösningar samtidigt som man också inbjuder och uppmuntrar bilisterna till 
att istället använda sig av en effektiv kollektivtrafik och promenadstråk för att ta del av 
stadskärnans handel. Biltillgänglighet måste kombineras med promenadvänlighet och 
ett förhållningssätt som likväl sätter gång- och cykeltrafikanten i centrum av 
stadsplaneringen.
 
Motionärerna yrkar att kommunstyrelsen får i uppdrag att ta fram en trafikstrategi 
som tillmötesgår dagens behov av parkeringstillgänglighet men samtidigt presenterar 
långsiktiga lösningar för att uppnå en god stadsmiljö där gång-, cykel- och 
kollektivtrafik är prioriterad och även tillgodoser handelns behov.
Kommunfullmäktige beslutade att remittera ärendet till kommunstyrelsen. 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 22 mars 2017, § 57 att remittera 
frågan till kommunledningskontoret för beredning.
 
Beredning
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 7 maj 2018 lämnat följande yttrande:
I Alingsås kommuns flerårsstrategi 2018-2020 fick kommunstyrelsen i uppdrag att ta 
fram en övergripande strategisk trafikplan för Alingsås. I dagsläget pågår 
upphandling av konsultstöd och arbetet kommer att påbörjas under året.
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 16 maj 2018, § 88 och lämnat följande 
förslag till beslut:
Uppdraget är redan beakta i Alingsås kommuns flerårsstrategi 2018-2020 och 
motionen anses därmed besvarad.
Yrkande
Joakim Järrebring (S) yrkar bifall motionen.
Anna Hansson (MP) yrkar bifall till Joakim Järrebrings bifallsyrkande.
Daniel Filipsson (M), Anita Brodén (L), Stefan Svensson (KD) och Karin Schagerlind 
(M) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.
Proposition
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag mot Joakim Järrebrings m fl 
ändringsyrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar att bifalla arbetsutskottets 
förslag till beslut.
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Beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige för beslut:

Uppdraget är redan beaktat i Alingsås kommuns flerårsstrategi 2018-2020 och 
motionen anses därmed besvarad.

Reservation
Joakim Järrebring (S), Anita Hedén-Unosson (S), Birgitta Larsson (S) och Karin 
Johansson (S) reserverar sig till förmån för Joakim Järrebrings ändringsyrkande.
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§ 85  2016.733 KS  

Svar på motion om klimatanpassning – Anna Hansson (MP) 

Ärendebeskrivning
Anna Hansson (MP) har till kommunfullmäktige den 30 november 2016, § 256 lämnat 
en motion om att risk- och konsekvensanalyser för klimatanpassning i Alingsås ska 
tas fram.

Motionären menar att Alingsås kommun saknar en kartläggning av de anpassningar 
som behövs till följd av ett allt mer förändrat klimat. Att känna till riskerna och vidta 
åtgärder där det anses lämpligt kan medföra både en generellt bättre beredskap och 
även stora kostnadsbesparingar.

Motionären yrkar att:
 Risk- och konsekvensanalyser tas fram för den kommunala verksamheten, med 

avseende på klimatförändringar
 Alingsås kommun skall genomföra en kartläggning av nödvändiga anpassningar till 

följd av ett förändrat klimat
 De klimatanpassningar som anses nödvändiga ska belysas med ungefärliga 

kostnadsanalyser

Kommunfullmäktige beslutade att remittera ärendet till kommunstyrelsen. 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 14 december 2016, § 247 att 
remittera frågan till kommunledningskontoret för beredning.
 
Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 7 maj 2018 lämnat följande yttrande 
samt förslag till beslut:

Klimatanpassning är en nationellt prioriterad risk- och sårbarhetsfråga. Flera olika 
typer av undersökningar och forskningsinsatser har gjorts och bland annat har 
Myndigheten för samhällsskydd och beredskap gjort en nationell undersökning av 
områden med betydande översvämningsrisk. I den pekas Alingsås ut som ett av 25 
riskområden i landet.

De senaste åren har flertalet klimatanpassningsåtgärder genomförts i kommunen. 
Det är därför viktigt att en klimatanpassningsstrategi anpassas till kommande 
utveckling. Motionen överensstämmer med ambitionen gällande klimatanpassning i 
kommunens kommande översiktsplan som förväntas antas under hösten i år. I 
översiktsplanen finns en förteckning över dokument som behöver upprättas och där 
listas bland annat en klimatanpassningsstrategi.
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Arbetet med att ta fram en klimatanpassningsstrategi bör inledas först efter 
översiktsplanens antagande. På så sätt säkerställs att strategin baseras på aktuell 
översiktsplan och kan fokuseras till att förebygga och omhänderta konsekvenserna 
av ett förändrat klimat i relation till de fysiska förutsättningar som kommer råda i 
kommunen framöver.
 
Förslag till kommunfullmäktige för beslut:
Framtagande av en klimatanpassningsstrategi kommer att aktualiseras som en följd 
av antagande av en ny översiktsplan för Alingsås, motionen anses därmed besvarad.
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 16 maj 2018, § 89 och beslutat att 
hänskjuta ärendet till kommunstyrelsen för beslut.
Yrkande
Anna Hansson (MP) yrkar bifall till motionen.
Joakim Järrebring (S), Ingbritt Johansson (C), Jan Gustafsson (V), Anita Brodén (L) 
och Karin Schagerlind (M) yrkar bifall till Anna Hanssons bifallsyrkande.

Beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige för beslut:
Motionen bifalls.
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§ 86  2018.119 KS  

Genomförande handlingsplan Effekt # 2.1 – Gemensam 
flyktingverksamhet 

Ärendebeskrivning
Kommunfullmäktige beslutade den 14 juni 2017, § 142 om den politiska 
handlingsplanen Effekt. Kommunstyrelsen beslutade den 11 september 2017, § 159 
om genomförandeplan av handlingsplanen med tillhörande tidsplan.

I handlingsplan Effekt beslutades att utbildningsnämnden och socialnämnden gavs i 
uppdrag att implementera kommunens samlade flyktingverksamhet under 
utbildningsnämnden.

Enligt den antagna genomförandeplanen och dess tidsplan har 
utbildningsförvaltningen och socialförvaltningen i uppdrag att utreda ett 
genomförande av en samlad flyktingverksamhet innan budgetberedning 2019-2021.

Efter att respektive punkt i handlingsplanen utretts enligt genomförande- och tidsplan 
ska kommunfullmäktige besluta om ställningstagande i frågan.

Beredning
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 23 maj 2018, § 100 och beslutat att 
hänskjuta ärendet till kommunstyrelsen för beslut.

Kommunledningskontoret har i skrivelse den 24 maj 2018 lämnat följande yttrande:

Utbildningsförvaltningen och socialförvaltningen har utrett frågan och respektive 
nämnd har beretts ärende och fattat beslut.

Utredningen har fokuserat på det i genomförandeplanen prioriterade områdena; 
Gränsdragning mellan myndighetsutövning och övrig verksamhet och hur dessa bäst 
organiseras.

Utbildningsnämnden och socialnämnden konstaterar under arbetets gång att det 
råder nya förutsättningar i verksamheterna sedan uppdraget gavs till nämnderna. 
Den största förändringen är ett till antalet betydligt färre ensamkommande barn, en 
grupp som dessutom fortsätter att minska. De ensamkommande barn som fortsatt 
vårdas i kommunens vård kräver i hög utsträckning högspecialiserad vård. 
Högspecialiserad vård i kombination med låga volymer innebär andra ekonomiska 
förutsättningar att hantera en samlad flyktingverksamhet under utbildningsnämnden.

23



Kommunstyrelsen
Protokoll

2018-05-28

Justerandes sign Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Genomförd utredning visar att de ensamkommande barn som är i behov av att bo på 
ett HVB hem (hem för vård- och boende) gör detta med högst kvalitet och till lägst 
kostnad genom att fortsatt bo med i kommunen övrigt placerade. 
Utbildningsnämnden och socialnämnden konstaterar att ”Genom att låta de 
ensamkommande barnen bo på HVB med

övriga placerade säkras den höga kvaliteten samtidigt som man verkar för

likabehandling och integration”. Ett konkret ekonomiskt exempel som lyfts fram är 
jämförelsen mellan att fortsatt vårda de ensamkommande barnen inom 
socialnämndens verksamhet jämfört med att starta upp ny verksamhet inom 
utbildningsnämndens verksamhet. Enligt beräkningar kostar vården inom 
socialnämnden tillsammans med övriga barn drygt 40 tkr per månad medans 
verksamheten om den drevs separerad på utbildningsnämnden skulle kosta mellan 
150 tkr och 320 tkr per månad.

Utifrån perspektiven ekonomi, arbetsmiljö, kvalitet och de förändrade 
förutsättningarna har utbildningsnämnden och socialnämnden godkänt utredningarna 
och därigenom organiseringen:

Behålla nuvarande gränsdragning gällande Stöd- och försörjningsenheten och

Integrationsavdelningen.

Behålla Barn- och unga placeringsenhet intakt.

Fortsätta att integrera stödboende och HVB för barn med och utan erfarenhet av att 
vara ensamkommande barn och skapa en sammanhållen organisation.

Kommunledningskontoret konstaterar att resultatet av utredningen och 
utbildningsnämndens och socialnämndens beslut frångår fullmäktiges uppdrag att 
implementera kommunens samlade flyktingverksamhet under utbildningsnämnden. 
Samtidigt konstateras det med bakgrund i utredningen och de förändrande 
förutsättningarna som redogörs ovan att det är det ekonomiskt mest gynnsamma 
likaså det bästa ur integrationssynpunkt.
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Beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige för beslut:

Kommunfullmäktige beslutar i linje med utbildningsnämndens och socialnämndens 
förslag att behålla nuvarande organisation. Därmed bildas inte en samlad 
flyktingverksamhet under utbildningsnämnden, vilket innebär att handlingsplan 
Effekts ursprungliga beslut om en samlad flyktingverksamhet under 
utbildningsnämnden upphävs.
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§ 87  2018.333 KS  

Ansökningar om medel ur innovationsfonden 2018 

Ärendebeskrivning
I samband med beslut om Flerårsstrategi 2017-2019 för Alingsås kommun 
beslutades att en del av kommunens flyktingfonder omvandlas till att stödja 
innovation, omställning, effektivisering och digitalisering. Totalt avsattes 10 mnkr av 
fondernas totala behållning under planperioden. Ansökningar ska hanteras av 
kommunstyrelsen.
Kommunstyrelsen antog riktlinjer för innovationsfonden den 3 april 2017, § 71. 
Riktlinjerna fastställer bland annat att ur innovationsfonden kan medel sökas för 
sådant beskrivet i av fullmäktige beslutad flerårsstrategi 2017-2019 för Alingsås 
kommun. Det framgår även att ansökningen ska innehålla en förklaring av hur en 
möjlig kostnadsbesparing och/eller förhindrad kostnad ska uppstå samt en tidsplan 
för när detta förväntas ske.
I beslutad Flerårsstrategi 2018-2020 för Alingsås kommun fick samtliga nämnder i 
uppdrag att reducera sin centrala administration och skapa möjligheter till 
förvaltningsövergripande effektiviseringar. Kommunstyrelsen fick även i uppdrag att 
se över kommunens samlade verksamhet i syfte att finna kostnadsbesparande 
effektiviseringar och återkomma med förslag inför kommande års 
flerårsstrategiberedning. Samtliga nämnder fick i uppdrag att aktivt arbeta fram nya 
arbetssätt, metoder och teknik där medel från Innovationsfonden ska användas.

Beredning
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 9 maj 2018 lämnat följande yttrande:
Kommunledningskontoret har sammanställt en ansökan om medel ur 
innovationsfonden. Alingsås kommun står inför stora ekonomiska utmaningar 
framöver och vill enligt den politiskt utstakade riktningen initiera och prioritera 
digitalisering som kommer att effektivisera kommunens förvaltning. Digitala lösningar 
kräver investeringar och satsningar. En sådan investering/satsning är införandet av 
e-handelssystem samt inköp och implementering av kommunlicens för 
identitetshantering.
 
E-handelsystem – kommunstyrelsen:
Att handla korrekt enligt upphandlade avtal, det vill säga att köpa rätt avtalad produkt 
från rätt leverantör till rätt pris, innebär avtalstrohet. Det räcker inte enbart att 
genomföra upphandlingen korrekt för den upphandlade myndigheten, utan att också 
därefter använda avtalet korrekt. För att skapa så bra förutsättningar som möjligt för 
Alingsås kommun att höja avtalstroheten samt förenkla alla inköpsprocesser är ett 
införande av ett e-handelssystem ett steg i rätt riktning.
Själva e-handelssystemet går att likna vid en webshop, där beställaren loggar in i en 
organisationsspecifik portal som endast visar de varor och tjänster som är 
upphandlade av kommunen. Ett e-handelssystem innebär i praktiken ett 
möjliggörande av en helt digital inköpsprocess. Det skapar förutsättningar för att köpa 
rätt varor från rätt avtal, samt förenklar faktureringsprocessen.
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Ett e-handelssystem skapar också förutsättningar för att stärka såväl leverantörs- 
som avtalstroheten, samt ökar rättssäkerhet i inköpsprocessen.
Framgent kommer det att innebära besparingar kommunövergripande. 
Besparingarna nås dels genom att rätt avtal används, vilket garanterar att kommunen 
handlar till de förmånliga priser en sådan stor aktör likt Alingsås kommunen ges 
möjlighet att handla på. Besparingar nås också genom att lagar och regler följs vilket 
i förlängningen innebär att risk för merkostnader som kan uppstå om LOU frångås 
och otillåtna direktupphandlingar genomförs minskas.
 
Enheten för juridik, kansli och upphandling ansöker om 2,0 mnkr ur 
innovationsfonden med syfte att införa ett e-handelssystem i Alingsås kommun. 
Införandet av e-handelssystem innebär inte en direkt besparing, utan förhindrar att 
kostnader uppkommer. Införandet av e-handelssystem är en innovativ lösning som 
också syftar till att digitalisera hela inköpsprocessen.
 
En förutsättning för att investeringen ska kunna genomföras är att permanenta 
driftsmedel tillförs i ram från år 2019 och framåt, de driftsmedel som krävs är 0,5 
mnkr för driftskostnader och 0,5 mnkr för att finansiera införandet av en 
systemförvaltartjänst.
 
Till denna ansökan biläggs en förstudie om införande av e-handelssystem i Alingsås 
kommun.
Kommunstyrelsens ansökan om e-handel är i linje med punkt tre, alternativ två, i 
”Riktlinjer för innovationsfonden” och innebär ingen ramminskning men att medel för 
ändamålet inte kan ansökas om framöver.
 
Identitetshantering – kommunstyrelsen:
Identitetshantering är en förutsättning för att administrera och hantera 
användarkonton i alla system på ett effektivt och säkert sätt. Då antalet 
användarkonton stadigt ökar och ett ökat användande av digitala tjänster krävs en 
stabil, säker och effektiv identitetsplattform. Med införandet av Arena för lärande 
krävdes det nya konton för tusentals vårdnadshavare och vårt mål är att alla 
medborgare i Alingsås kommun i framtiden ska ha ett konto för att komma åt de 
framtida digitala tjänsterna.
Prognosen för ökat antal konto är kraftigt vilket innebär att nuvarande licensform för 
identitetshantering kommer bli mycket dyr.
Med den nya licensformen (kommunlicens) är kalkylerad besparing ca 1,5 mnkr per 
år baserat på 5 år och med en investering av 2,7 mnkr och sker 
kommunövergripande. Det är därför möjlighet att genomföra investeringen år ett och 
där efter inhämta 1,5 mnkr årligen. Inhämtningen sker genom en lägre utdebitering 
från kommunledningskontorets tjänstekatalog.
Utöver besparingen i den nya licensformen ligger en stor besparings och 
effektivitetspotential i att vi förbereder oss för den digitala framtida resan inom 
avändarområdet.
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Genom de nya funktionaliteterna som vi får i och med investeringen ger det oss 
möjligheten till en effektiv, standardiserad och säker hantering av våra 
användaridentiteter. Funktionaliteterna (de nya modulerna) behöver vi inom kort och 
då är det rätt tid att ta investeringen nu genom att gå över till en över tid betydligt 
billigare och smartare licensform.
Kommunledningskontoret har därför sedan i höstat jobbat på att förenkla, förbättra 
och effektivisera framtida plattform och kommit fram till en lösning med leverantören 
om en annan licensmodell som stödjer vår vision om att alla medborgare ska ha ett 
konto i framtiden.    
Kommunstyrelsens ansökan om identitetshantering är i linje med punkt tre, alternativ 
ett, i ”Riktlinjer för innovationsfonden” och innebär därför en permanent besparing. 
Besparingen blir kommunövergripande om 1,5 mnkr/år och sker genom en lägre 
utdebitering från kommunledningskontorets tjänstekatalog. 
Skolans digitalisering – Utbildningsnämnden:
Utbildningsnämnden har under en längre tid arbetat med att i högre utsträckning 
digitalisera lärandeprocesser. Digitaliseringen har delvis skett genom digitala 
examinationsverktyg och implementerats och utvecklats i flera led.
En förutsättning för att driva digitaliseringen i skolan är tillgången till adekvata digitala 
verktyg som bör anpassas efter individernas förutsättningar. Utbildningsnämnden 
ansvarar även för kommunens vuxenutbildning och behöver även inom det området 
arbeta för att kunna säkerställa en utbildning som är digitalt tillgänglig.
Vidare behöver satsningar kopplat till skolbiblioteken och dess läromedel med bäring 
på digitalisering ha fokus. Bättre digital tillgänglighet ökar bibliotekens roll i 
utbildningssammanhang både gällande lärande och likvärdighet.
Kopplat till ovan områden kommer även lärarna behöva kompetensutveckling för att 
optimera de digitala verktygens funktionalitet.
För att fortsatt utveckla ovan redogjorda digitala processer och en utökning av 
digitala läroverktyg ansöker utbildningsnämnden om 0,5 mnkr ur kommunens 
innovationsfond.   
Utbildningsnämndens ansökan om medel till skolans digitalisering är i linje med punkt 
tre, alternativ två, i ”Riktlinjer för innovationsfonden” och innebär ingen ramminskning 
men att medel för motsvarande inte kan ansökas framöver.
Innovationsfonden avslutas:
Innovationsfonden upphör och avslutas vid ett beviljande av inkomna ansökningar. 
Fondens behållning och tidsfrist är förbrukad.
 
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 16 maj 2018, § 90.

28



Kommunstyrelsen
Protokoll

2018-05-28

Justerandes sign Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Beslut
Kommunstyrelsens beslut:
 

1. Kommunstyrelsens ansökan om 2,0 mnkr ur innovationsfonden för införandet av e-
handelsystem godkänns och beviljas.
 

2. Kommunstyrelsens ansökan om 2,7 mnkr ur innovationsfonden för utveckling av 
plattformen identitetshantering godkänns och beviljas med ett belopp uppgående till 
2,45 mnkr.
 

3. Utbildningsnämndens ansökan om 0,5 mnkr ur innovationsfonden för utveckling och 
satsning på digitalisering i skolan beviljas.
 

4. Innovationsfonden upphör och avslutas.
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§ 88  2018.113 KS  

Månadsuppföljning – kommunens driftekonomi, mars 2018 

Ärendebeskrivning
Kommunfullmäktige beslutade vid sitt sammanträde den 14 juni 2017 § 143 att anta 
den politiska handlingsplanen Effekt. Under beslutspunkt 1 fick kommunstyrelsen i 
uppdrag att införa obligatoriska månadsuppföljningar av ekonomin med start i maj 
2017.

Kommunledningskontoret sammanställer uppföljningen till och med mars för 
nämnderna i denna skrivelse.

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 7 maj 2018 lämnat följande yttrande:

Kommunledningskontoret har tagit del av nämndernas prognoser och underlag. 
Nämndernas prognos per helår avviker negativt från beslutad budget om totalt - 18,4 
mnkr. Avvikelsen återfinns i synnerhet inom vård- och äldreomsorgsnämnden.

Vård- och äldreomsorgsnämndens negativa prognos förklaras utav nämnden dels 
beroende på ökat antal hemtjänsttimmar, längre kö till särskilt boende men främst 
utav poster kopplade till funktionshinderverksamheten. Utav det prognosticerade 
underskottet om - 18,0 mnkr utgörs - 15,0 mnkr utav kostnader kopplade till 
funktionsstöd, där en ännu ej fullt utredd gränsdragningsproblematik inkluderas och 
belastar resultatet negativt med - 6,0 mnkr.

Samhällsbyggnadsnämnden och tekniska nämnden prognosticerar mindre avvikelser 
och har lyft upp möjliga åtgärder för att hantera en budget i balans.

En majoritet utav nämnderna prognosticerar ett resultat i nivå med budget, vilket 
visar på bra kontroll och god ekonomisk budgetföljsamhet.

Överförmyndarnämnden har inte redovisat någon uppföljning för mars månad.
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 16 maj 2018, § 91.

Beslut
Kommunstyrelsens beslut:

Driftuppföljning för mars och prognos om - 18,4 mnkr godkänns.
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§ 89  2018.131 KS  

Månadsrapport finanshantering, april 2018 

Ärendebeskrivning
Kommunstyrelsen antog den 13 november 2017, § 193, tillämpningsanvisningar till 
Finansriktlinjer för Alingsås kommunkoncern. Tillämpningsanvisningarna fastställer 
att det ska lämnas månadsrapportering, vilken ska innehålla basfakta för upp- och 
utlåning, likviditetshantering samt placeringar som visar att finansverksamheten 
bedrivs inom de ramar för risktagande som är specificerade i Finansriktlinjer för 
Alingsås kommunkoncern.

Beredning

Kommunledningskontoret har i skrivelse den 7 maj 2018 lämnat följande yttrande:
Kommunledningskontoret har sammanställt en månadsrapport för april månad som 
innehåller en sammanställning över beviljade beloppsgränser och nuvarande saldo 
för de kommunala bolagen. Kommunens finansiella rådgivare har sammanställt två 
rapporter, en för skuldhanteringen och en för överskottslikviditetsportföljen. 
Kommunens skuldhantering ligger inom de beloppsgränser som fastställts i 
Finansriktlinjer för Alingsås kommunkoncern. Innehaven i 
överskottslikviditetsportföljen ligger inom de beloppsgränser som fastställts i 
Finansriktlinjer för Alingsås kommunkoncern.
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 16 maj 2018, § 92.

Beslut
Kommunstyrelsens beslut:

Månadsrapportering finanshantering, april 2018 godkänns.
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§ 90  2018.331 KS  

Utnämnande av dataskyddsombud 

Ärendebeskrivning
Den nya dataskyddsförordningen GDPR (General Data Protection Regulation) börjar 
gälla i hela EU från och med 25 maj 2018. Förordningen ersätter 
personuppgiftslagen (PuL).

Inom kommuner är varje enskild nämnd eller styrelse personuppgiftsansvarig och 
ansvarar för att dess verksamhet behandlar personuppgifter lagenligt. 
Dataskyddsförordningen kräver att alla offentliga myndigheter utser ett 
dataskyddsombud (DSO). Dataskyddsombudet ersätter personuppgiftsombudet i 
nuvarande personuppgiftslagen (PuL).

En av de största förändringarna med de nya reglerna är att ombudets kontrollerande 
och rådgivande funktion för organisationen renodlas. Organisationens arbete ska 
följas upp av ombudet. Ombudet ska kunna agera självständigt och oberoende i 
organisationen.

Det innebär samtidigt att organisationen självständigt måste bedriva ett aktivt 
dataskyddsarbete som inte leds av dataskyddsombudet.

En rekommendation från Sveriges Kommuner och Landsting (SKL) att varje 
organisation parallellt med dataskyddsombudet definierar ett övergripande ansvar för 
efterlevnaden av lagstiftningen.

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 8 maj 2018 lämnat följande yttrande:
 
Kommunledningskontorets förslag är att utse digitaliseringsansvarig Göran 
Westerlund till dataskyddsombud för kommunstyrelsen och föreslår även att 
respektive nämnd och styrelse utser föreslagen person till dataskyddsombud.

Den digitala enheten, som enligt kommunstyrelsens flerårsstrategi ska etableras 
under 2018 vid kommunledningskontoret föreslås få ansvaret att bistå, samverka 
med och följa upp kommunens förvaltningar i deras arbete att efterleva 
bestämmelserna i dataskyddslagstiftningen. Samt att ansvara för att sammanställa 
kommunens registerförteckningar.
 
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 16 maj 2018, § 93.
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Beslut
Kommunstyrelsens beslut:
 

1. Digitaliseringsansvarig Göran Westerlund utses till dataskyddsombud för 
kommunstyrelsen.
 

2. Kommunstyrelsen föreslår att respektive nämnd och styrelse utser föreslagen person 
till dataskyddsombud.
 

3. Den digitala enheten vid kommunledningskontoret får ansvaret att bistå, samverka 
med och följa upp kommunens förvaltningar i deras arbete att efterleva 
bestämmelserna i dataskyddslagstiftningen.

Expedieras till 
BUN, KFN, MN, SBN,SN, TN, UN, VÄN, ÖFN, ABAR, AVRF, Fabs, AENAB, 
Alingsåshem
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§ 91  2018.237 KS  

Svar på remiss avseende miljö- och klimatstrategi för kollektivtrafiken 

Ärendebeskrivning
Västra götalandsregionens kollektivtrafiknämnd har den 27 mars 2018 skickat ut en 
remiss till kommunerna avseende miljö- och klimatstrategi för kollektivtrafiken i 
Västra Götalandsregionen. I remissen önskar Västra Götalandsregionens 
kollektivtrafiknämnd få synpunkter på förslaget till miljö- och klimatstrategi.

Göteborgsregionens kommunalförbunds kollektivtrafiknätverk bereder remissen och 
sammanställer inkomna svar inför beslut i förbundsstyrelsen/delregionala 
kollektivtrafikrådet under hösten 2018. Kommunernas synpunkter ska lämnas till 
kollektivtrafiknätverket senast den 6 juni 2018.

Miljö- och klimatstrategin blir en del av trafikförsörjningsprogrammet för Västra 
Götaland och ersätter den nuvarande miljö- och klimatstrategin för kollektivtrafiken. 
Strategin syftar till att fastställa inriktning och mål för miljö- och klimatpåverkan från 
kollektivtrafiken i Västra Götaland fram till år 2035 med delmål för år 2025. Strategin 
har utarbetats i av
Västra Götalandsregionen i nära samarbete med Västtrafik som samtidigt arbetat 
fram sin miljö- och klimatplan som mer i detalj beskriver hur strategin ska 
genomföras.

Miljö- och klimatstrategin uttrycker en hög ambitionsnivå för kollektivtrafiken som 
aktör i övergången till ett långsiktigt hållbart transportsystem. Miljö- och 
klimatstrategin innehåller tydliga och ambitiösa målsättningar för minskad 
klimatpåverkan, minskad energianvändning, minskade utsläpp av kväveoxider och 
partiklar samt minskning av buller. Exempel på målsättningar är att senast år 2030 
ska enbart förnybar energi användas inom kollektivtrafiken oavsett trafikslag, och från 
2018 ska busstrafik i nya upphandlingar endast använda förnybar energi.

Strategin fokuserar endast på förnyelsebara drivmedel och de som förordas är el, 
biogas och flytande HVO. Samtliga kan med krav på klimatprestanda uppfylla 
klimatmålet för år 2020 utan förändringar i vagnparken. I strategin finns resonemang 
kring att kostnadsläge och utveckling av tekniker och drivmedel är osäker, och att det 
därför är nödvändigt att i samband med budgetarbete och upphandling av trafikavtal 
göra avvägningar av mål och kostnader för att uppnå målen.
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Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 8 maj 2018 lämnat följande yttrande:

Kommunledningskontoret har berett remissen i samverkan med tekniska 
förvaltningen.
I bilaga till tjänsteskrivelsen redogörs för förvaltningens synpunkter på förslaget till 
miljö- och klimatstrategi för kollektivtrafiken.
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 16 maj 2018, § 94.
Yrkande
Anita Brodén (L) yrkar bifall till förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsens beslut:

Kommunstyrelsen antar kommunledningskontorets yttrande enligt bilaga till 
tjänsteskrivelsen, som sitt eget remissvar på miljö- och klimatstrategi för 
kollektivtrafiken.

Expedieras till 
GR kollektivtrafiknätverk, VGR kollektivtrafiknämnd
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§ 92  2017.475 KS  

Ny- och ombyggnation av Noltorpsskolan 

Ärendebeskrivning
Kommunstyrelsen beslutade den 21 augusti 2017, § 144, att ge 
kommunledningskontoret ett antal uppdrag kring ny- och ombyggnation av 
Noltorpskolan.

Tjänstemän på kommunledningskontoret, barn- och ungdomsförvaltningen och Fabs 
AB har arbetat vidare med uppdragen som härmed återrapporteras till 
kommunstyrelsen. Situationen på Noltorpsskolan är ansträngd och därför är det av 
vikt att arbetet med ny- och ombyggnationen kan fortlöpa snarast möjligt.
 
Beredning
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 18 maj 2018 lämnat följande yttrande:
Kommunledningskontoret återkopplar nedan nuläge och status kring de uppdrag som 
kommunstyrelsen utdelade den 21 augusti 2017, § 144.

Kommunledningskontoret har utrett förutsättningarna för en försäljning av 
närliggande mark till Fabs AB. Försäljning av marken är möjlig utan några formella 
hinder, vilket innebär att processen är påbörjad och löper parallellt med 
detaljplanearbetet.

Detaljplanearbetet bedrivs med samhällsbyggnadskontoret i ordinarie process och 
löper på. Detaljplanearbetet bedrivs således inte enligt en byggherredriven 
planprocess.

Frågan om arkitekttävling ligger helt i linje med kommunens strävan till att värna om 
stadens utseende och därmed byggnaders gestaltning. Detta är ett ny- och 
ombyggnadsprojekt där både detaljplanearbete, projektering, upphandling och 
byggnation är hårt tidspressade varför detta förfarande anses vara olämpligt i detta 
projekt. I och med att tidplanen kommer att fördröjas om en arkitekttävling genomförs 
kommer det försvåra nuvarande problem med att tillgodose det lokalbehov som ny- 
och om byggnationen syftar till. Skolan är redan idag mycket trångbodd och i stort 
behov av att den fortsatta processen löper på så fort som möjligt. Dessutom är det 
tveksamt om behovet av speciell arkitektonisk utformning är relevant i denna miljö 
utan det är eventuellt mer motiverat i känsliga områden eller i samband med nyare 
samlad bebyggelse. I detta fall är kravet kanske större på funktionalism och 
anpassning till närliggande byggnader.
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Fabs har utrett läktarfrågan och det är möjligt utrymmesmässigt att förse sporthallen 
och konstgräsplanen med läktare. Det är redan idag en besvärlig trafiksituation kring 
Noltorpsskolan med brist på parkeringsplatser och stora svårigheter att i området 
anlägga nya parkeringsplatser som krävs efter nuvarande parkeringsnorm. Efter 
samråd med samhällsbyggnadskontoret avråder Fabs AB från att anlägga läktare vid 
såväl sporthallen som konstgräsplanen. Fabs AB har sammanställt ett PM med 
utredningen som finns bilagd till detta ärende. I detta PM finns även en 
kostnadsberäkning framtagen.

Enligt barn-och ungdomsnämndens lokalförsörjningsplan finns det inga alternativ till 
omflyttningsmöjligheter inom befintligt lokalbestånd. Volymökning i förskola och 
grundskola fortsätter, liksom att förskolor med tillfälligt bygglov behöver ersättas med 
permanenta förskolor. Kommunledningskontoret har inte hittat möjliga lokaler i andra 
verksamheter.

Ekonomiska konsekvenser:
I Flerårsstrategi 2018-2020 för Alingsås kommun finns det ingen kompensation för 
ökade hyreskostnader eller andra typer av volymökningar för åren 2019 och 2020. 
Därav är de budgeterade resultaten för åren 2019 och 2020 betydligt högre än det 
budgeterade resultatet för år 2018.

I enlighet med handlingsplanen Effekt kommer Fabs AB att genomföra 
hyressänkningar gentemot kommunen om sammantaget 20 mnkr innevarande år. 
Det pågår ett arbete med att identifiera vilka lokaler det rör sig om och hur stor 
hyressänkning det blir per lokal.

Ny- och ombyggnationen kommer att genomföras i etapper och därför kommer även 
den ökade hyreskostnaden att ske i etapper. Det är inte säkerställt hur stor 
hyreshöjning ny- och ombyggnation av Noltorpsskolan kommer att medföra med 
bakgrund av arbetet med hyressänkningen samt att projektering och upphandling 
behöver genomföras innan Fabs AB kan ta fram en preliminär framtida hyreskostnad.

Om kommunstyrelsen beslutar att godkänna att påbörja ny- och ombyggnation av 
Noltorpsskolan enligt ovan redovisade underlag innebär det att finansiering av 
hyresjusteringen behöver hanteras i flerårsstrategi 2019-2021.
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Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 23 maj 2018, § 101 och lämnat följande 
förslag till beslut:

1. Kommunstyrelsen upphäver beslut om att detaljplanearbetet ska bedrivas med 
byggherredriven planprocess och beslut på arkitekttävling i samband med försäljning.

2. Kommunstyrelsen godkänner genomförda utredningar och att dessa slutsatser kan 
ligga till grund för genomförande av övriga beslutspunkter i ärendet samt att ny- och 
ombyggnationen av Noltorpsskolan kan påbörjas omgående.

3. Finansieringen hanteras i Flerårsstrategi 2019-2021.

Yrkande
Anita Brodén (L) yrkar att ärendet återremitteras fram till kommunstyrelsens junimöte 
för att utröna möjligheten att säkerställa antalet p-platser vid en minskning av 
läktarkapacitet till 250 personer, samt för att utröna möjligheten att inräkna 
konstgräsplanen som drivs kultur- och fritidsnämnden som lek/rastutrymme och som 
redan nu nyttjas regelbundet vid idrott och raster för skolans elever. Ett 
barnperspektiv skall finnas med vid belysningen av frågorna.
 
Jan Kesker (L), Joakim Järrebring (S), Karin Schagerlind (M), Stefan Svensson (KD) 
och Per-Gordon Tranberg (M) Anna Hansson (MP) och Jan Gustafsson (V) yrkar 
bifall till Anita Brodéns återremissyrkande.
 
Proposition
Ordföranden frågar om ärendet ska återremitteras eller avgöras idag och finner att 
kommunstyrelsen beslutar att återremittera ärendet i enlighet med Anita Brodéns m fl 
återremissyrkande.

Beslut
Kommunstyrelsens beslut:
Ärendet återremitteras. Ärendet ska vara åter till kommunstyrelsens sammanträde 
den 18 juni 2018.

Expedieras till 
Klk, BoU, Sbk, Fabs
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§ 93  2018.303 KS  

Genomförande av handlingsplan Effekt # 6 – Samla kommunens 
stödfunktioner 

Ärendebeskrivning
Kommunfullmäktige beslutade den 14 juni 2017, § 142 om den politiska 
handlingsplanen Effekt. Kommunstyrelsen beslutade den 11 september 2017, § 159 
om genomförandeplan av handlingsplanen.

Enligt handlingsplanen och genomförandeplanen har kommunledningskontoret i 
uppdrag att samla kommunens stödfunktioner i form av controllers, HR-strateger, 
kommunikatörer och nämndsekreterare under år 2018.

Beredning
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 23 maj 2018, § 102 och beslutat att 
hänskjuta ärendet till kommunstyrelsen för beslut.
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 24 maj 2018 lämnat följande yttrande:

Kommunledningskontoret har sedan hösten 2017 arbetat aktivt med genomförandet 
av handlingsplan Effekt, flertalet av punkterna har genomförts.

Gällande punkt 6, att samla kommunens stödfunktioner och bilda en 
controllerfunktion, har kommunledningskontoret bildat controllerfunktionen som syftar 
till att vara stödresurs till förvaltningarna och en politisk utredningsfunktion. 
Controllerchef har rekryterats och tre externa controllers anställts. Resterande 
stödfunktioner som ska samlas under kommunledningskontoret (HR-strateger, 
kommunikatörer och nämndsekreterare) är ännu
ej i något steg verkställt.

Kommunledningskontoret ser, med hänsyn taget till arbetssituationen och flertalet 
vakanta nyckelpositioner på kommunledningskontoret, att det fortsatta införandet bör 
skjutas fram i tiden. Kommunledningskontoret ser att det är av stor vikt att under 
2018 nå stabilitet i den organisation som nu finns och att under 2019 påbörja 
implementeringen.

Inför budgetberedning 2019-2021 bör finansieringsfrågan beaktas.
Kommunstyrelsen upphäver beslut om att detaljplanearbetet ska bedrivas med 
byggherredriven planprocess och beslut på arkitekttävling i samband med försäljning.
 
Kommunstyrelsen godkänner genomförda utredningar och att dessa slutsatser kan 
ligga till grund för genomförande av övriga beslutspunkter i ärendet samt att ny- och 
ombyggnationen av Noltorpsskolan kan påbörjas omgående.
 
Finansieringen hanteras i Flerårsstrategi 2019-2021.
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Beslut
Kommunstyrelsens beslut:

1. Uppdraget att samla och centralisera personal inom yrkeskategorierna: HR-strateger, 
kommunikatörer och nämndsekreterare senareläggs till verkställande 2019.
 

2. Den redan bildade controllerfunktionen ska fortsatt verka enligt handlingsplan Effekt.
 

3. Finansieringen hänskjuts till budgetberedningen 2019-2021.

Expedieras till 
Samtliga nämnder
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§ 94  2018.365 KS  

Förslag till kommunstyrelsen - Ett etiskt ramverk mot korruption och 
otillåten påverkan (punkterna 1-4) - Stefan Svensson (KD) 

Ärendebeskrivning
Stefan Svensson (KD) lämnar vid dagens sammanträde följande förslag till 
kommunstyrelsen för beslut:
Tilltron till våra demokratiska institutioner bygger på att medborgarna uppfattar 
institutionerna som opartiska och sakliga. Korruption och andra oegentligheter ger 
inte bara ekonomiska konsekvenser utan påverkar dessutom legitimiteten för det 
politiska systemet.
Såväl Sveriges kommuner och Landsting (SKL) som Statskontoret har påpekat att 
kommunsektorn är sårbar för såväl korruption som otillbörlig påverkan. 
Kommunsektorn utför 70% av alla offentliga upphandlingar och det åligger 
kommunerna att fatta en rad myndighetsbeslut. Totalt omsätter kommunerna stora 
summor pengar och närheten mellan politiker, tjänstemän och medborgare kräver 
tydlighet i uppträdande och regelsystem för att undvika att andra bevekelsegrunder 
än likställighetsprincipen kommer i vägen för en rättssäker hantering.
 
Alingsås kommun är idag ifrågasatt. Tvivel finns kring kommunens opartiskhet och 
saklighet vilket ytterst påverkar den kommunala organisationens legitimitet. Alingsås 
kommuns största problem är av politisk karaktär och förtroendet för det politiska 
systemet är skadat. Det finns tvivel på om politiken är enig om de värderingar som 
krävs för att kommunen ska anses vara objektiv, transparent och behandla samtliga 
medborgare på ett likvärdigt sätt.
 
Två rapporter avseende Alingsås Business Center har med tydlighet visat att 
kommunen inte är vaccinerad mot varken regel- eller lagbrott.
 
Att de interna regelsystemen finns på plats är en förutsättning för att objektivitet och 
rättssäkerhet ska råda. Väl så viktig är organisationskulturen, det vill säga den etik 
som är basen för det särskilda uppdraget att arbeta i kommunen och i allmänhetens 
tjänst. En hörnpelare för att denna ska fungera är att det finns en politisk kultur som 
stödjer detta. För att uppnå en värdebaserad kultur där viljan att göra rätt står i fokus 
måste ett arbete initieras på flera nivåer:
- Riktlinjer mot mutor, korruption och jäv bör införas. Dessa ska tydliggöra 
kommunens hållning men också ligga till grund för tolkningen av gällande lagstiftning. 
Riktlinjerna bör beakta Sveriges kommuner och landstings (SKL) vägledning om 
mutor och jäv. Alingsås kommun måste kännetecknas av en kultur som har  en 
nolltolerans mot alla former av oegentligheter.
 
- En s.k. visselblåsarfunktion krävs för att uppmuntra anställda att föra fram de 
felaktigheter som kan finnas inom kommunens organisation och handläggning. För 
att en sådan funktion ska fungera krävs ett öppet klimat med respekt för individen där 
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det är högt till tak. Varje enskild individ ska kunna känna trygghet i att kunna 
rapportera felaktigheter utan risk för repressalier.
 
- Alingsås kommun har en ny vision men den behöver kompletteras med en 
gemensam värdegrund som såväl politiker som tjänstemän kan utgå ifrån. En sådan 
skulle stärka den strategiska styrningen och synliggöra de värden som egentligen 
alltid borde finnas som underlag för styrning och beslutsfattande. Ett bra 
värdegrundsarbete stärker transparensen och ökar förutsättningarna för en 
fungerande demokrati.
 
- I nuvarande styrmodell synliggörs inte kommunens arbete med den interna 
kontrollen. Istället har den fått en allt mer undanskymd roll långt ifrån politikernas 
intresse. Den interna kontrollen måste stärkas med tydliga reglementen och mandat 
till utövande tjänstemän så att kommunens arbete säkerställs genom systematiska 
kontroller och nödvändiga väsentlighets- och riskanalyser.
Utifrån ovanstående resonemang yrkar vi Kristdemokrater på följande:
 
 -Att riktlinjer mot mutor, korruption och jäv arbetas fram
 -Att en visselblåsarfunktion införs
 -Att ett gemensamt värdegrundsarbete påbörjas för politiker och tjänstemän
 -Att den interna kontrollen stärks
-Att kommunfullmäktige skyndsamt föreslås kalla till sammanträde för att diskutera 
hur politiken ska kunna garantera en rättssäker och opartisk kommun, där det 
offentliga uppdraget inte sammanblandas med särintressen
 
Stefan Svensson yrkar att punkterna 1-4 bereds och återkommer till 
kommunstyrelsen den 20 augusti och att punkt 5 i eget ärende lämnas till 
kommunledningskontoret för beredning och återkommer till kommunstyrelsen den 18 
juni 2018.
 
Joakim Järrebring (S) och Anna Hansson (MP) yrkar bifall till Stefan Svenssons 
förslag.

Beslut
Kommunstyrelsens beslut:
Ärendet lämnas till kommunledningskontoret för beredning. Förslagets punkter 1- 4 
bereds för att återkomma till kommunstyrelsens sammanträde den 20 augusti 2018, 
punkt 5 bereds för att återkomma i eget ärende till kommunstyrelsen den 18 juni 
2018.

Expedieras till 
Klk
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§ 95

Meddelanden

Sveriges Kommuner och Landsting – Cirkulär 18:9 Information om överenskommelse 
om Särskild AGS-KL-förmån som ersätter Allmänna bestämmelser § 28 mom. 9 och 
överenskommelse om tillägg i Avgiftsbefrielseförsäkringen.
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott – Protokoll från den 25 april, den 16 maj och den 23 
maj 2018.
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§ 96

Anmälan av delegeringsbeslut

Anmälan är en redovisning av beslut fattade enligt kommunstyrelsens 
delegationsordning, vilken innebär att viss beslutanderätt överlåts till ordförande, vice 
ordförande, kommunstyrelsens arbetsutskott och enskilda kommunala tjänstemän.
 
2018.273, -002                       261
Exploateringsingenjör – Nybyggnad av flerbostadshus, Ingared 5:282, yttrande över 
remiss från sakägare, ingen erinran.
 
2018.063, -003                       261
Exploateringsingenjör – Tillbyggnad av enbostadshus, fastighet Noltorp 2:4, yttrande 
över remiss från sakägare, ingen erinran.
 
2018.019, -004                       005
Kommundirektören – Uppdatering av attestlista 2018 för kommunledningskontoret.
 
2018.019, -005                       005
Kommundirektören – Anställning av Julia Eisele som tf personalchef under perioden 
den 24 april 2018 till den 30 september 2018.
 
2018.351, -001                       005
Tf personalchef – Löneplacering för oorganiserade medarbetare löneöversyn 2018 
inom alla avtalsområden förutom pedagogisk personal inom barn- och 
ungdomsförvaltningen samt oorganiserade inom Kommunals avtalsområde, från och 
med den 1 april 2018.
 
2018.351, -002                       005
Tf personalchef – Löneplacering för oorganiserade medarbetare löneöversyn 2018 
oorganiserade inom Kommunals avtalsområde, från och med den 1 april 2018.
 
2018.351, -003                       005
Tf personalchef – Löneplacering för oorganiserade medarbetare löneöversyn 2018 
oorganiserade inom PAN-avtalet, från och med den 1 april 2018.
 
2018.021, -007                       005
Kommunstyrelsens ordförande – Ordförandebeslut, inom kommunstyrelsens 
investeringsram avsätts 1,3 mnkr för en Parkouranläggning vid Savannen
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